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1. Opening / Mededelingen 
19.30 uur opent Karin Tersmette de vergadering en stelt het bestuur 
voor. 
Zij begint met een overzicht van de zaken die DES het afgelopen jaar 
gedaan heeft. Door het overlijden van gemeenteambtenaar  Marleen 
Blauw is het project Groener Waskemeer stil komen te liggen. De 4 mei 
herdenking in Haulerwijk is door Waskemeer gedaan. We hebben de 
nieuwe Burgemeester rondgeleid samen met plaatselijke organisaties als 
scholen, voetbal, en ondernemers. Burgemeester Jack Werkman was 
enthousiast en is blijven hangen in de Herberg met een lunch. Er is een  
burgerpeiling geweest. Een paar zaken waren zorgwekkend. 
Opbouwwerker Grytsje Kramer van Scala gaat vanavond daar meer over 
vertellen. Jan Tabak heeft het bestuur verlaten. Nieuwe bestuursleden 
zijn daarom zeer welkom. 
 

2. Notulen Ledenvergadering 2023 op de website van Waskemeer  
Tekstueel worden de notulen van  vorig jaar doorgenomen. Er is een 
opmerking over de betonblokken op de Compagnonsweg. Hier komt 
Albert nog op terug in deze vergadering. 
 

3. Bestuurswisseling 
     Aftredend bestuurslid en niet herkiesbaar: Jan Tabak 

Jan is vanavond niet aanwezig.  
     Wij zoeken nieuwe bestuursleden, met name de taak van penningmeester 

is vacant.  
 

4. Financieel verslag + verslag kascommissie  
Ineke Kempenaar doet een toelichting over de financiën. Ineke doet 
tijdelijk het penningmeesterschap. Er is een kascontrole geweest door 
Mevr. Sjoukje ten Hoor en mevr. S. de Jong. 
Het saldo van vorig jaar was €13.399,98. Huidig saldo €11.898,01. 
Tijdens corona kreeg DES meer geld van de gemeente voor het 
welzijnsfonds. Nu is deze bijdrage verlaagd waardoor de uit te keren 
subsidies ook verlaagd zijn. De penningmeester wordt decharge verleend 

 
5. Contributie 2024  
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Het bestuur stelt voor om de contributie 2024 van leden te handhaven op 
€ 5,-  per jaar. Dit bedrag wordt automatisch geïncasseerd bij leden die 
hiervoor toestemming hebben gegeven. Het aanpassen van de contributie 
neemt veel kosten met zich mee. 
Dhr. Sierts vraagt of nieuwe inwoners worden benaderd om lid te worden 
van DES Inkomsten aangezien het aantal leden ongeveer 160 a 165 is.  
Het antwoord is dat dit een onderdeel van de projectenlijst is. 

 
6. Projecten  
a. Uitbreiding reanimatieteam. 

Wijnand Tuinstra en Barbara Lenkeek geven een presentatie over 
reanimatie. 
Stichting Hartveilig Ooststellingwerf is een stichting om fondsen te 
kunnen werven om AED’s aan te schaffen en ten tweede om zo veel 
mogelijk bhv-ers aan te kunnen stellen. Een aantal fondsen en de 
gemeenten steunen de Stichting. 
In het begin waren er meer dan 45 bhv-ers in Waskemeer, nu zijn dat er 
nog maar tien. Er moet dus wat bij. Er zijn ongeveer 80 bhv'ers nodig, nu 
zijn er 23 geregistreerd. 
Jan Zandberg merkt op dat vorig jaar meer bhv-ers waren, er is een 
bestand. Het antwoord is dat Wietse Jan Beijert de groep aanstuurde. 
Wietze Jan heeft niet een compleet bestand aan Wynand doorgegeven 
waardoor deze niet iedereen kon mailen voor herhaling.  
Er moeten binnen zes minuten hulpverleners zijn bij een reanimatie.  
Haule heeft een dorpsapp voor de AED-groep. Sierts wil niet 
gereanimeerd worden, komt dat wel goed. Als iemand een penning om 
heeft dan wordt niet gereanimeerd zoals de bhv-ers wordt geleerd. 
 
Pauze met koffie en thee. 

 
b. Groener Waskemeer en een update over de ontwikkelingen op de Leidijk. 

Het huidige werk is gereed. Het lijkt erop dat het effect op het aantal 
verkeersdeelnemers is gedaald. 

     Albert Grootenhuis verwoordt als ex-Waskemeerder en nog in functie in 
DES de verkeersmaatregelen die door de gemeente worden 
uitgevoerd.De bloembakken op de Compagnonsweg moeten nog 
geplaatst worden. De Leidijk wordt aangepast naar een  60 km-weg. 
Eerst worden de bewoners geïnformeerd en mogelijk voor het einde van 
het jaar wordt het werk uitgevoerd. 
Sierts denkt dat het uitrekken van de 60 km het geduld van de mensen 
die het hele traject naar Haulerwijk moeten rijden op de proef gesteld 
wordt en daardoor weer te hard wordt gereden op de Compagnonsweg. 
De gemeente zou hier rekening mee moeten houden. Echter, het is een 
provinciale weg waar de gemeente niet over gaat. 
 
Groener Waskemeer; de bijeenkomst met Waskemeer en gemeente is er 
bij ingeschoten. Inmiddels is er een gesprek met Landschapsbeheer 
Friesland om boeren te benaderen voor meer houtwallen. Er zijn door de 
gemeente meer bomen geplant. Er zijn kruidenbakken geplaatst. 
Dorpelingen kunnen samen kruiden planten onderhouden en oogsten. 
Een kleine werkgroep is bezig om een vierde rondje Waskemeer te 
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realiseren via het Blauwe Bos. Het schoolplein wordt vergroend. Het 
veldje achter De de Wijndelsweg gaat ook weer aandacht krijgen. Er is 
een nieuw contactpersoon voor dit werk bij de gemeente. De gemeente 
heeft hier ook geld voor. 
 

c. Burgerpeiling (https://www.ooststellingwerf.nl/burgerpeiling) en hoe 
verder, plannen en suggesties, open discussie!  
Tevens kennismaken met de opbouwwerker van Waskemeer Grytsje 
Kramer. Grytsje krijgt het woord. 
Er zijn naar aanleiding van de burgerpeiling een aantal zorgpunten. 
Grytsje is een opbouwwerker van Scala die via de gemeente 
ondersteuning geeft. 
Er moet minder eenzaamheid in Waskemeer zijn en nieuwe inwoners 
moeten sneller contact maken met het dorp. 
Wat is er te doen in Waskemeer? Wat zouden we nog meer willen doen 
met elkaar? Wat helpt je om het juiste te voelen. Heb je iemand nodig 
om ergens naartoe te gaan omdat je niet alleen durft?  
Wie zijn de verbinders in het dorp? Mensen kunnen van nature dit doen. 
Deze mensen willen we in het zonnetje zetten.  
 
Er is ontzettend veel te doen in Waskemeer.  
Wat mis je nog, wat zou er nog bij moeten komen, wat zou je willen. 
Waar ben je goed in en zou je dat willen delen en leren aan anderen. 
 
De enquête uitslag wordt nader uitgelegd waarbij behoefte aan contact 
40 procent is. 
Het aantal ontmoetingsplekken en sportactiviteiten vindt 18 procent 
tussen 18 en 35 jaar ontevreden. En nog een aantal voorbeelden. 
Er is een mismatch op het vlak van activiteiten waar mensen behoefte 
aan hebben. 
Mensen die niet van voetbal en volleybal houden missen gezamenlijke 
activiteiten. Dit geldt ook voor culturele en sociale activiteiten. Er zijn wel 
activiteiten opgestart zoals een wandelclub die niet van de grond komt. 
In de vergadering wordt in kleine groepjes. 
 
Uitvloeisel van dit onderwerp is dat er een welkomstpakket samengesteld 
wordt voor nieuwe inwoners. Een pakket waarin de verenigingen etc. 
voorgesteld worden. 
 
Uit de vergadering blijkt dat best veel nieuwe mensen wel uitgenodigd 
worden door  bijvoorbeeld de buurtvereniging maar toch niet komen. 
 
Aanvullende clubs: CMV-Excelsior, haak maar aan, leesclub, SVW, 
ponyclub, Sneinfytsers, Soos, verschillende activiteiten de Herberg.  
 
Willen jullie een naam noteren van mensen die de stap net niet zetten om 
mee te doen of namen van mensen die een pluim verdienen? 
Sierts vindt dat de gemeente een compliment verdient door het 
aanstellen van een opbouwwerker. 
 
Er is bestuurscoaching voor verenigingen voor de ondersteuning bij 
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regelgevingen en krijgen en behouden van vrijwilligers. 
Het was de bedoeling om in kleine groepen een aantal onderdelen te 
bespreken. Dit is niet gedaan omdat er uit de zaal veel vragen en 
opmerkingen kwamen. 
 

 
7. Vragen aan het gemeentebestuur 

Jelle Wagenaar sr, wil meedelen dat hij content is dat het fietspad naar 
Bakkeveensterweg blijft bestaan ondanks de nieuwbouw die daar gepland 
is. 
DES heeft er op aangedrongen dat daar voor voetgangers en fietsers een 
veilig pad blijft. 
Breebergweg bestrating en afwatering is zeer slecht volgens Zandberg. 
Via de App Buiten Beter kan hier melding worden gemaakt. Herbestrating 
van de Breebergweg zit nog niet in de planning.  
Worden de nieuwe woningen bij voorkeur voor  Waskemeerders? 
Wethouder Nijboer geeft aan dat de wet bepaalt dat geen voorrang 
verleend kan worden aan eigen dorpelingen.  
Komen er meer huurwoningen in Waskemeer? Nijboer antwoordt dat de 
grond te duur is voor wooncorporaties. Actium is geneigd om te kijken in 
de dorpen 2 of vier huurwoningen te realiseren. 
Vanuit de gemeente zijn nog geen huurwoningen in Waskemeer gepland. 
De gemeente heeft wel grond.   
Volgens Janny van der Veen heeft een projectontwikkelaar gezegd dat er 
voorrang verleend wordt aan eigen bewoners. De gemeente kan dat niet 
doen volgens Nijboer.  
Nijboer adviseert massaal in te schrijven bij de woningcorporaties zodat 
de vraag blijkt en er naar gehandeld wordt door de corporaties. 
 
 

8. Rondvraag 
Reinder de Roos, op de Bult Opsterland is een stuk asfalt weggezaagd en 
de daarvoor in de plaats gelegde klinkers verzakken. Dit dienen de 
gemeente Opsterland en Witteveen op te lossen. 
Grytsje wijst op de publicatie over cybercrime. A.u.b. veel melden! 
 

9. Sluiting 
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